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Justitiekanslern har förståelse för behovet av ett ökat informationsflöde från 
de brottsbekämpande myndigheterna till skola, socialtjänsten och Statens 
institutionsstyrelse. Det är angeläget att barn och unga som riskerar att 
utvecklas ogynnsamt i rätt tid får det stöd de behöver och att regelverket 
således är utformat på ett sådant sätt att den eftersträvade informations-
delningen fungerar.   
 
Justitiekanslern har den senaste tiden lämnat flera remissyttranden över 
förslag om ökade informationsflöden mellan myndigheter. Som utredningen 
själv påpekar finns en uppenbar risk för överlappande regelverk vilket bör 
uppmärksammas i det fortsatta lagstiftningsarbetet.  
 
Eftersom de föreslagna bestämmelserna ska placeras in i den befintliga 
regleringen i offentlighets- och sekretesslagen (2009:400), uppstår vissa 
skillnader i hur de har utformats som inte nödvändigtvis är sakligt 
motiverade. Som exempel kan nämnas att den intresseavvägning som ska 
göras vid sekretessprövningen kommer till uttryck på olika sätt, fast det inte 
är tydligt att någon saklig skillnad åsyftas. Med hänsyn till regeringens 
ambition att underlätta informationsutbyte genom tydliga och överblickbara 
regelverk, framstår detta som mindre ändamålsenligt. Det kan vidare leda 
till tillämpningsproblem.   
 
För att informationsdelningen ska underlättas i praktiken torde det också 
finnas ett behov av mer vägledning från lagstiftarens sida i de intresse-
avvägningar som ska göras, lämpligen genom konkreta exempel på 
situationer där avvägningarna aktualiseras. Särskilt viktig är en sådan 
vägledning rörande situationer när ett utlämnande inte bör ske. 
 
Ärendet har föredragits av Anna Mildner. I ärendets beredning har även 
byråchefen Martin Mörk deltagit.   
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